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گادوین منشا 

تمام شده

خودکشی زنان دیشموک

پرونده قضایی وزیر 

زیر سوال برود 

»خوداجتهاد« 

همانطور که پیش بینی می شد پس از ورود محموله های واکسن شایعات هم 
شدت گرفت. در یکی از این ادعاها، برخی کاربران شبکه های اجتماعی با انتشار 
تصویری مدعی افشای نامه بکلی سری مبنی بر درخواست رئیس دفتر مقام معظم 
رهبری برای دریافت واکسن کرونا برای پرسنل این موسسه شدند. در همین رابطه 
کیانوش جهانپور، سخنگوی سازمان غذا و دارو نوشت: جمهوری اسلامی از هر 
چیز و هر جا شانس نیاورده باشه انصافا از اپوزیسیون و مخالف و معاند، بخت 
و اقبال، همراهش بوده و هست! فقط اونی که برای این شیرین کاری ها، دستمزد 

میده رو تصور کنید.

کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال رای خود را در خصوص بازیکن تیم گل 
گهر ســیرجان صادر کرد. با توجه به گزارش مقام رســمی مسابقه بین تیم های 
نساجی مازندران و گل گهر سیرجان از سری رقابتهای لیگ برتر در هفته پانزدهم، 
از سوی گادوین منشا، بازیکن تیم گل گهر سیرجان تخلفاتی مبنی بر رفتار غیر 
ورزشــی در خور، صدور قرار دستور موقت می باشد. بر همین اساس به استناد 
مــاده ۱۰۰ مقــررات انضباطی و تا صدور رای مقتضی وی از همراهی و حضور 
در تمام مسابقات فوتبال معلق و محروم است. قرار صادره ظرف مهلت دو روز 
پس از ابلاغ، قابل تجدید نظر خواهی در کمیته استیناف است. منشا بعد از زدن 
گل دوم گل گهر به نساجی، خوشحالی ناهنجاری را از خود در داخل ورزشگاه 

شهید وطنی قائمشهر به نمایش گذاشت.

زاکانی در مورد ســند برجام و چالشــهای بین ایران و آمریکا گفت: برجام 
سندی است که جز به رفع تحریمها باقی نخواهد ماند. همان گونه که دوره بزن و 
برو تمام شده است دوره تحمیل ننگ نامه و تحمیق ملتها تمام شده است. لااقل 
باید بگویم که برای ایران اســلامی دیگر تکرار نخواهد شد. وی گفت :رهبری 
هوشمند و فرزانه، ملتی آگاه و در صحنه و نخبگانی شجاع و مبتکر شرایطی را 
برای ما فراهم کرده که  آن ننگ نامه و تحمیق نامه های که توسط دشمنان اجرا 
می شد در مسیر ابطال هستند. رئیس مرکز پژوهشهای مجلس با اشاره به مصوبه 
دوازدهم آذر ماه مجلس یازدهم مبنی بر »لغو تحریمهای ظالمانه آمریکا« گفت: 
مجلس در راس امور اســت اگر آمریکا، انگلیس، فرانسه و آلمان نجنبند، اسفند 
ماه با پروتکل الحاقی خداحافظی کرده و ناظران ان پی تی باید از کشــور خارج 
شوند. گره برجام فقط با رفع تحریم باز خواهد شد و مجلس میدان عمل را برای 

مسوولان باز خواهد کرد. 

عضو شــورای شهر دیشموک گفت: علت خودکشی بیشتر دختران جوان 
دیشموکی ترک تحصیل و بیکاری است. سلمان بینا، اظهار داشت: خودکشی در 
دیشموک در استان کهگیلویه و بویر احمد  دلایل مختلفی دارد. فقر مالی،بیکاری، 
نبود خوابگاه های دخترانه  برای دانش آموزان دختری که قصد ادامه تحصیل دارند 
و.... برخی از این دلایل است. وی عنوان کرد: اهالی اینجا از داشتن امکانات اولیه 
زندگی محرومند. زنان روستایی دیشموک برای تهیه آب شرب مجبورند چند 
کیلومتر را با پای پیاده برای تهیه آب طی کنند که هنگام بازگشت دیگر رمقی برای 
دیگر کارهای منزل برای شان باقی نمی ماند.بینا در پایان افزود: دیشموک به عنوان 
شهر خودکشی و خودسوزی معرفی شده است ولی هیچ مسئولی به این موضوع 
ورود نمی کند و در  3-4 سال اخیر حدود  6۰ نفر  که بیشترشان را  زنان تشکیل 
می دهند  اقدام به خودکشــی کرده اند که 35 مورد آن موفق بوده اســت. در یک 
ماه اخیر نیز دو مرد و یک دختر ۱۱ ساله اقدام به خودکشی کرده اند که متاسفانه 

همگی آنان فوت کردند.

حجت الاسلام اســماعیل صادقی نیارکی در جمع خبرنگاران در واکنش 
به اظهارات آذری جهرمی اظهار داشــت: هفته گذشته وزیر ارتباطات در زنجان 
صحبت های نادرســت و خلاف سیاست های نظام  ایراد نمود، بر همین اساس 
بلافاصله مستندات جمع آوری  و با فوریت علیه این مسئول پرونده قضائی تشکیل 
شــد. وی با بیان اینکه همه مســئولان باید در مسیر و خط  انقلاب  قرار بگیرند و 
کسی نمی  تواند با صحبت های خود انقلاب و نظام را زیر سوال ببرد، افزود: جای 
تاسف دارد یکی از مسئولان کشوری حرف های نادرست و خلاف سیاست های 
نظام  بیان کنند. رئیس کل دادگستری استان زنجان اظهار کرد: انقلاب ما مردمی، 
اسلامی و بر پایه ارزش ها و باورهای دینی مردم بوده است، در سالگرد پیروزی 
انقلاب اسلامی وظیفه همه تحکیم پایه های نظام و انقلاب است و همه ما باید در 
این راه  تلاش کنیم نه اینکه با صحبت های نسنجیده ارزش های نظام  و انقلاب 
را زیر ســوال ببریم. با توجه به اینکه رســیدگی به اتهامات این گونه مقامات در 
صلاحیت دادسرای تهران است به همین منظور پرونده به مرجع مذکور جهت 

رسیدگی ارسال شد.

دبیر شــورای عالی فضای مجازی از برنامه ریــزی برای تدوین مقررات 
استفاده از اینترنت ماهواره ای خبر داد و گفت: برای آنکه با ورود این فناوری، 
حکمرانی فضای مجازی خدشه دار نشود، باید تدابیری صورت داد. ابوالحسن 
فیروزآبادی با بیان اینکه کارگروهی در مرکز ملی فضای مجازی برای مواجهه 
با خدمات اینترنت ماهواره ای تشــکیل شــده است، اظهار داشت: به هر حال 
برای مواجهه با این فناوری راه حل های مختلفی وجود دارد که آن را بررسی 
و پیگیری می کنیم. وی از برنامه ریزی برای مقررات گذاری استفاده از اینترنت 
ماهواره ای، توســط کاربران در کشــور خبر داد و گفت: از ســوی دیگر برای 
شــرکت هایی که نسبت به ارائه خدمات منظومه های ماهواره ای اقدام می کنند 
باید مقررات تدوین شــود. در همین حال باید یک ســری مجوز صادر شود تا 
کسانی که می خواهند در کشور از طریق این شبکه های دسترسی فعالیت کنند 
حتماً اخذ مجوز کنند.وی گفت: ما مواجه هستیم با این موضوع که منظومه های 
ماهواره ای در حال آمدن هســتند و با آمدن آن، ممکن اســت که به یکباره کل 
شــبکه ملی اطلاعات زیر سوال برود؛ اگر شبکه ملی اطلاعات نتواند خدمات 
بهتر، ارزان تر و با ســرعت بیشــتر و با تنوع بیشتر ارائه دهد، عملًا شبکه ملی، 
تحت الشــعاع شــبکه های جهانی اینترنت ماهواره ای که عمدتاً هم آمریکایی 
هستند قرار خواهد گرفت. بنابراین توجه بیشتری می طلبد که ما شبکه اینترنت 

ثابت کشور را توسعه دهیم.

حقیقت پور با اشــاره به ماجرای ۲۲ بهمن در قم در ســال ۹۲ گفت: اگر 
به افراد معرفی شــده و آدرس های داده شده در پرونده ماجرای ۲۲ بهمن در قم 
درباره هتاکی به رئیس وقت مجلس رســیدگی می شــد، ۲۲ بهمن امسال در 
اصفهان کسی جرات نمی کرد شعار »مرگ بر روحانی« سر دهد.مشاور رئیس 
مجلس شورای اسلامی در دوره دهم با تاکید بر این نکته که گزارش به صورت 
کامل ریشــه و آدرس این افراد را معرفی کرده بود افزود: امروز هم اگر با این 
افراد برخورد نشــود، در سال های آتی نیز مرتب در همین ایام ۲۲ بهمن شاهد 
این رفتارها و شــعارها خواهیم بود.او ادامه داد: ما به طور کامل این جریان را 
می شناسیم؛ این افراد متعلق به یک جریان بزرگ تر هستند که خوداجتهاد هستند 
بنابراین نباید تصور کرد که آنها خودسر هستند.نایب رئیس کمیسیون امنیت ملی 
و سیاست خارجی مجلس نهم درباره این جریان توضیح داد: مراکزی که این  
افراد را تهییج و شارژ می کنند نیز مشخص اند و در همان گزارش درباره واقعه 

قم به صورت کامل معرفی شدند.

اخبار ویژه ...

نماینده اصولگرا:

واکنش محسن رضایی به عذرخواهی روحانی از مردم

مجلس ناظر بر رئیس جمهور است نباید برای کاندیداتوری 
از کسی دعوت کند

ســرویس سیاسی- محمدجواد لاریجانی گفت: در سال ۷6 جریانات آقای 
خاتمی به خون علی لاریجانی تشــنه بودند، این تشــنگی حالا ممکن است کمی 
فروکش کرده باشــد، ولی همیشه هســت و آن ها می ترسند و می گویند ایشان آدم 
پیچیده ای اســت و در زمان مناسب ممکن اســت بلا سرشان بیاورد. محمدجواد 
لاریجانــی در گفت وگویی به موضوع انتخابات ۱4۰۰ پرداخته اســت که در ادامه 

بخشی از آن را می خوانید:
شما یک ســابقه حضور در جناح راست دارید و عنواناً اصولگرا خوانده 
می شوید، به صورت کلی آیا نحوه ورود و خروج حوزه سیاسی جریان راست و 

اصولگرا به بحث های انتخابات را تکنیکی، مدرن و پیشرفته می بینید؟
چون ما در طرف مقابل شــاهد آن هســتیم که عموماً در جریان اصلاح طلب 
علی رغم اینکه مشکلات ساختاری زیادی دارند -به ویژه الان که دچار انشقاق های 
گســترده و چند طیفی شــدند-، ولی بالاخره برای انتخابات اســتراتژی مدون و 
تکنیک هایی را مدنظر قرار می دهند و سعی شان این است که یک بحث و گفتمانی را 
راه اندازی کنند. اما در جریان اصولگرایان بیشتر شاهد این هستیم که از ابتدا تا انتها 
معمولاً مهمترین مسئله این است که چگونه به وحدت برسیم، سازوکار باید چگونه 
باشد، جمنا باشد، شانا باشد، 6+5 باشد و ... و اساسادًر مورد استراتژی خیلی بحث 
و صحبت نمی شود یا ابتکار عمل های کمتری در این جناح و جبهه دیده می شود.به 
همین دلیل شاید در انتخاباتی مثل سال ۹6 که آقای روحانی ظرفیت منفی بسیار بالایی 
داشت و در برخی نظرسنجی هایی که خود اصلاح طلبان هم انجام می دادند بالای 4۰ 
درصد ظرفیت و رای منفی داشت، ولی یکدفعه می آید و انتخابات را پیروزمندانه تر 
از حتی انتخابات ۹۲ که خیلی برد ضعیفی بود، می برد. یعنی 5۰.۷ درصد را تبدیل 

به 5۷ درصد می کند.
آیا شــما نقدی به این سازوکار جریان اصولگرا در کمپین انتخاباتی و یا 
پیشنهاداتی برای اصلاح این ماجرا دارید یا نه همین رویکرد به نظر شما درست 
اســت و فقط مثلًا یک سری جا ها می شود یک سری اصلاحات جزئی را انجام 

داد؟
مهمترین اشکال جناح اصلاحات افلاس نظری و تئوریکی آنهاست. این ها اگر 
خیلی آدم های کارکشته و عاقل و جا افتاده ای بشوند و از لحاظ نظری قوی باشند، 
حداکثر سکولار های لیبرال مثلًا اوائل دوران قرن ۲۰ خواهند بود که هیچ چیز جدیدی 
ندارند. همان نشخوار های جویده شده را تکرار می کنند و تئوری شان راجع به ایران 
این است که قانون اساسی و انقلاب اسلامی و ولایت فقیه هیچ کدام به درد نمی خورد 
و علی الاصول باید تغییر کنند. در حالی که متوجه نیســتند که اساساً رئیس جمهور 
شده اند که براساس قانون اساسی کار اجرایی انجام بدهند. چه آقای خاتمی و چه آقای 
روحانی هیچگاه لباس ریاست جمهوری -به عنوان عالی ترین مسئول اجرایی - را 
به تن نکردند، شاید در عمرشان هم نکرده باشند. آمدند بحث های فلسفی عجیب و 
غریبی مطرح کردند که این ها همه از آن افلاس وسیع جناح اصلاحات نشأت می گیرد 
که نمی توانند تناقض شان را حل کنند. ما باید کمپین وسیعی برای اصولگرایی درست 
کنیم؛ مهم نیست که چند تا گروه داریم. ما در اصل مبنای اصولگرایی تقریباً تقارب 
خیلی خوبی داریم. این ها احتیاج به یک کمپین دارد تا با زبان امروز برای مردم توضیح 
بدهیم و نشان بدهیم چقدر این مبنا قوی و معتدل است؛ درست برعکس حرفی که 
آن ها می زنند و این جناح را به رادیکال بودن متهم می کنند. اصلًا جناح اصولگرا، بر 
مشی اعتدال است. این حضرات اصلاح طلب بودند که رادیکال بودند، چه در دین 
داری و چه در بی دینی. این خلأ بسیار مهمی است و باید این مسئله را جدی گرفت. 
رســانه های ما باید به زبان درســت و زبان امروزی و با امکانات امروزی این مسائل 
را توضیح بدهند. مســئله دیگر مسئله ســازماندهی است. ما داخل جناح اصولگرا 
تجمعات مختلفی داریم. اینکه می گوییم همه با هم باشیم این خیلی خوب است، 
ولی نهایتاً روابط به شکل سهمی است که این غلط است. به نظرم ما باید بتوانیم از این 
روحیه عبور کنیم و خودشیفتگی های خاصی که دیده می شود را کنار بگذاریم و نکته 
آخر هم این است که کسانی که دوست دارند در این مسئله وارد شوند باید خودشان 
را مطرح کنند، چون زمان ثبت نام تا انتخابات خیلی کوتاه است و باید قبل از اینکه 

ثبت نام کنند خود را به نحوی مطرح کنند که روش بدی هم نیست.
این حق مردم است که افراد را بشناسند. ما باید کمک کنیم که مردم کاندیدا ها 
را بشناسند. دیگر دوران پوستر و عکس های بزرگ وکارناوال های خیابانی گذشته 
است. تحقق این امر فقط هم منوط به فضای مجازی نیست بلکه ترکیبی از فضای 
مجازی و تعلقات شــخصی و انسانی و فیزیکی و... است. این کار خیلی ضروری 
اســت و ان شاءالله کسانی که نامزد هستند خودشان را در معرض قرار بدهند، چون 
افکارشان باید تحلیل شود. دوره های قبهّ نوری را هم باید کنار بگذاریم. ما کاندیدا ها 
و نامزد هایی نمی خواهیم که صرفا قبهّ های نور باشند. ما افرادی می خواهیم که دقیقاً 
بفهمند و پای فهمشان بایستند و حاضر باشند تصمیمات خیلی مهمی را بگیرند. هر 
نامزدی باید برای انتخابات آینده سه چهار حوزه اصلی و تصمیم گیری های اصلی را 
تعریف کند که قابل ارزیابی باشد و الّا مثلًا کلیاتی به این معنا که می خواهیم ایران را 
قوی کنیم و حتی در خط رهبری باشیم و اسلام باید قوی باشد، هرچند خوب است، 

ولی کافی و راهگشا نیست.
یکی از افرادی که صحبت ها و گمانه زنی های زیادی ناظر به ایشان می شود 
آقای علی لاریجانی اســت، شما قبلًا در بعضی گفتگو ها اشاره کرده بودید که 
اعضای خانواده به صورت هفتگی در منزل والده جمع می شوید، این جلسات 

همچنان پابرجا است؟
قبل از کرونا بوده. ولی الان که نباید اینطوری جمع شویم.

از این نظر می پرسم که شما اطلاعی دارید که آیا ایشان اراده و تصمیمی برای 
انتخابات دارند و اینکه گفته می شود شاید شاهد یک زوج انتخاباتی با حضور 

آقای لاریجانی و آقای ظریف باشیم چقدر محتمل و جدی است؟
من اطلاع دقیقی ندارم، ولی می توانم پیش بینی کنم. تئوری زوج الان در ایران 
زود است و نمی گیرد و به نظرم زمینه ندارد. این اسم هایی که من می بینم در رسانه ها 
هست، آقای رئیسی، قالیباف، علی لاریجانی، ظریف، سردار محمد، فتاح، جلیلی و 
آقای جهانگیری هست که در میان این ها نیرو های اصولگرای مهمی حضور دارند. 
پیش بینی من این است اگر قالب دوستانی که نام بردم ثبت نام کنند، رقابت اصلی بین 
آقای رئیسی، قالیباف، علی لاریجانی اتفاق خواهد افتاد نه اینکه بقیه لیاقت ندارند، 
ولی به هر حال رقابت یک پدیده اجتماعی است و این رقابت مهم را شکل می دهد 

شاید برای شرکت عمومی مردم چیز بدی نباشد.
ممکن است در این شرایط اصلاح طلبان از علی لاریجانی دفاع کنند؟

به هر حال آن ها باید ســبک و ســنگین های خودشان را بکنند، چون در سال 
۷6 و جریانات آقای خاتمی آن ها به خون علی لاریجانی تشنه بودند، این تشنگی 
حالا ممکن است کمی فروکش کرده باشد، ولی همیشه هست و آن ها می ترسند و 
می گویند ایشان آدم پیچیده ای است و در زمان مناسب ممکن است بلا سرشان بیاورد. 
مرحوم گل آقا می گفت پیش بینی های جواد لاریجانی غیر از مواردی که درست است 
بقیه اش غلط است )با خنده(. ولی به هر حال نیرو های خیلی خوبی در میان کاندیدا ها 
دیده می شود. آقای جلیلی، سردار محمد و خیلی نیرو های برازنده و کاری دیگر که 
اگرچه مشهور نیستند، ولی از لحاظ اجرایی می توانند هر کدام رکنی از ارکان دولت 
بعدی باشــند. منتها به نظر من اگر این ها ثبت نام کنند، رقابت اصلی حول ســه اسم 

می گردد: آقای رئیسی، قالیباف و علی لاریجانی.

محمدجواد لاریجانی ؛

رقابت اصلی حول محور رئیسی ، 
کشور به دولت های کارآمد، قوی، قالیباف و علی لاریجانی است 

مسئولیت پذیر و پاسخگو نیاز دارد

ســرویس سیاســی- محسن 
رضایــی با حضــور در برنامــه زنده 
تلویزیونی "اشــاره" با تبریک حلول 
ماه رجــب و میلاد فرخنده امام محمد 
باقر)ع( و با اشــاره به حضور مردم در 
جشن های ســالگرد پیروزی انقلاب 
اسلامی اظهار داشت: مردم، گلایه مند 
و امیدوارند؛ مــردم حق دارند. در کل 
عالم هیچ ملتی به خوبی ملت ما نیست؛ 
با همه وجود و با جان و دل، قدم در دفاع 
از ایران و اســلام گذاشته اند. دولت ها 
آمده اند و وعده داده اند و عمل نکرده اند. 
ما به ســهم خودمان سیاست های کلی 
اقتصــادی را به رهبــر انقلاب تقدیم 
و ایشــان بــا دقت این سیاســت ها را 
تکمیــل و تصحیح و ابلاغ کرده اند. اما 
این سیاست ها تبدیل به قانون و برنامه 
نشد. کشور به دولت های کارآمد، قوی، 
مسئولیت پذیر و پاســخگو نیاز دارد. 
البته دولت ها باید از اول تا پایان تلاش 
کنند اما عذرخواهی در ماه های پایانی 
کافی نیست.رضایی گفت: ما در مجمع 
تشخیص مصلحت نظام وظیفه داریم 
در مورد سیاست های کلی، نظارت کنیم. 
در مورد سیاست های اقتصاد مقاومتی از 
وزارتخانه ها گزارش می گیریم. هر سه 
قوه مســئولند و باید پاسخگو باشند. 
خیلی طول می کشــد تا وزرا و معاونان 
و مدیرکل ها، تعریف سیاست های کلی 
را درک کنند و برنامه های خودشــان را 
بر اســاس این سیاست ها تنظیم کنند؛ 
متاسفانه تغییرات مدیریتی بی قاعده در 
کشور سبب شده که کارگزاران تا بیایند 
و متوجه شــوند سیاست های کلی چه 
می گوید مهلت مدیریت آنها تمام شده 
اســت.وی گفت: در خراسان رضوی 
۲3۰۰ پــروژه نیمه تمــام وجود دارد؛ 
در بانک های اســتان ۱3۱ هزار میلیارد 
تومان توسط مردم و شرکت های استان 
سپرده گذاری شده و عدد بزرگی از آن 
به تهران رفته؛ اقتصاد ایران متمرکز است 
و تهران تصمیم گیرنده اســت. بحث 
اســتان های قوی اقتصادی که مطرح 
کردم و گفتم با اختیارات گســترده مثل 
ساتراپ های قدیم یا ایالت ها اداره شود، 
یک ضرورت مدیریتــی برای تحول 

اقتصاد کشور است. تحول کشور بدون 
تــلاش محقق نمی شــود؛ باید برنامه 
و اداره و مســئولیت و اختیار کارهای 
اقتصادی را به استان ها و مناطق داد. اگر 
اقتصاد اســتان های مرزی سامان نیابد، 

اقتصاد مقاومتی شکل نمی گیرد.
رضایی بیان کــرد: از نظر من ۲۰ 
درصد اقتصاد مقاومتی اجرا شده و 8۰ 
درصد باقی مانــده را مجلس و دولت 
باید اجرایــی کننــد. در اداره اقتصاد 
کشــور در 5۰ سال گذشــته، گرانی، 
بیکاری، تورم و کاهش ارزش پول ملی 
را داشــته ایم و این روند نشان می دهد 
که دولت های متفاوت از نظر سیاسی، 
نتیجه اقتصادی یکســانی داشته اند. در 
چهارســال دوم همه دولت ها، نرخ ارز 
دو برابر شــده اســت و در دولت دوم 
آقای روحانی، نرخ ارز هفت هشــت 
برابر شده؛ اقتصاد ایران راه حل سیاسی 
نــدارد. تحول اقتصاد ایــران، راه حل 

اقتصادی می خواهد.

وی با اشــاره به مختصات دولت 
های تحولگرا در عرصه اقتصاد گفت: 
دولت های آینده باید با برنامه اقتصادی 
جلو بیاید و برنامه های تحولی را اقدام 
کند. من برداشــتم این است که مردم از 
وعده دادن و حرف زدن خسته شده اند. 
دولت آینده بایــد با یک تیم اقتصادی 
بیاید و تحول اقتصادی به وجود بیاورد.

رضایی تصریح کرد: سه چهارسال 
پیش کالاهای مصرفی و خوراکی چقدر 
بوده؟ الان چقدر است؟ من سال ۹۲ به 
مردم گفتم که ارزش پول ملی را باید با 
برنامه حفظ کرد. این سال ها ارزش پول 
ملی کم شده است. توان خرید با یارانه 
45 هزارتومانی در ســال ۹۲ برابر ۲۷۰ 

هزارتومان امروز اســت. قدرت خرید 
45 هزار تومان یارانه امروز برابر ۷ هزار 
تومان در ســال ۹۲ اســت. با این روند 
غلط اقتصادی، تخم مرغ به دانه ای ۱۰ 
هزار تومان هم خواهد رسید. این روند 
باید متوقف شود تا پول ملی از بین نرود. 
پــول ملی یک طرف تــرازوی اقتصاد 
است یک طرف دیگر تولید است. باید 
رابطه دولت و اقتصاد اصلاح شود.دبیر 
مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: 
اقتصاد باید با ثبــات و بدون تلاطم به 
پیــش برود در این صورت اســت که 
پول ما معتبر می شــود. اگر ایالت های 
اقتصادی تشکیل شــود، ضمن ایجاد 
ظرفیت برای ۱۰ میلیون شــغل، دولت 
دســت از دخالت در امــور اقتصادی 
مناطــق بر خواهد داشــت و صنعت، 
کشاورزی و سرمایه گذاری رونق پیدا 
می کند. تولید ملی پشــتوانه پول ملی 
خواهد شد. تولید ملی، اشتغال واقعی و 
سرمایه گذاری مثبت را پدید می آورد. ما 

می توانیم با تحول اقتصادی ارزش پول 
ملی خودمان را تقویت کنیم.

رضایی گفــت: الان در دبیرخانه 
مجمع تشــخیص مصلحــت نظام در 
حال تنظیم سیاســت های کلی برنامه 
توســعه هفتم هســتیم و براساس این 
سیاســت های کلی، دولت، برنامه پنج 
ســاله را به مجلس می دهد. بعد از این، 
دولت و مجلــس باید به رهبر انقلاب 
گزارش بدهد که سیاســت های کلی را 

چگونه اجرایی خواهند کرد.
دبیر مجمع تشــخیص مصلحت 
نظام با اشاره به موضوع جمعیت فعال 
کشــور گفت: جمعیت ایران و ترکیب 
آن، الان یک فرصت است ولی در سال 

۱43۰ تبدیل به یک تهدید خواهد شد. 
بــا جوانان الان می شــود اقتصاد ایران 
را متحول کنیم زیرا آرام آرام به ســوی 
کهنســالی خواهیم رفت و از سی سال 
دیگر جمعیت بازنشســتگان بیش از 
فعالان خواهد شــد. اگر از این دوران 
جوانی کشــور اســتفاده نکنیم، وضع 
خطرناکــی پیش می آیــد. وی افزود: 
سیاست های کلی جمعیت، پنج شش 
ســال است که به دولت و مجلس ابلاغ 
شــده و متاسفانه همچنان سقط جنین 
غیرضروری را شاهد هستیم و مشوق 
هایی را برای فرزندآوری تعیین نکرده 
اند. گزارش تمام بندهای سیاست های 
کلــی را خدمت مقــام معظم رهبری 
داده ایم که ایشان نکات مورد نظر خود 
را به قوای ســه گانه گوشــزد کنند تا 
سیاست های کلی را با جدیت بیشتری 

دنبال کنند.
استاد دانشــگاه امام حسین )ع( 
گفت: یکی از اهداف اقتصاد مقاومتی، 
ثبات اســت. اگر ثبات قیمت ها، ثبات 
در بورس و ارز نباشد، با کوچک ترین 
تلاطم، برخی خانواده ها در یک شــب 
فقیر می شوند. سیاست های پولی، مالی 
و ارزی باید توســط دولت مرکزی به 
درستی اتخاذ شوند. نمی شود که بدون 
آگاهــی مردم، نرخ بنزیــن را بالا برد. 
مردم از نوسانات ناگهانی و غیرشفاف، 
عصبانی می شوند و حق دارند.رضایی 
با اشــاره به معضل حاشیه نشــینی در 
کلانشــهرهای کشــور به ویژه مشهد 
گفت: مســئله حاشیه نشینی در مشهد 
نگران کننده اســت. خانه های کوچک 
و ناایمن و غیربهداشــتی را می توان با 
طرحی نو و جهادی در مسکن، نوسازی 
و ایمــن کرد. ایــن کار نیازمند صدور 
مجوزهایی برای ســاخت خانه برای 
۱8 میلیون نفر ایرانی است که در خانه 
های ناپایدار و غیراستاندارد در حاشیه 

شهرها زندگی می کنند.
وی در زمینــه عدالت در گام دوم 
انقلاب اســلامی گفت: یکی از اهداف 
انقلاب اســلامی عدالت بوده و است. 
قانون اساســی هم بر رکــن عدالت و 
حق تاکید کرده اســت. مردم، عدالت 
قبــل از تولید و عدالــت در فرصت ها 
و عدالت در توزیع عادلانه درآمدها را 
می خواهند و این مطالبه درستی است 
که باید با قاطعیت اجرا شــود. باید اتکا 
به درآمدهای نفتی را از دولت بگیریم تا 
منشا مسائل تبعیض آمیز نشود. رضایی 
تاکید کرد: سفره مردم و دولت باید یکی 
باشد. نفت نمی گذارد که سفره ملت و 
دولت ما یکی شود. وقتی دولت درآمد 
نفتی نداشته باشــد، به بالابردن درآمد 
مردم فکر می کند تا درآمدهای خودش 
نیــز از طریق مالیات بــالا برود. باید با 
مردمســالاری اقتصــادی و حاکمیت 
مردم بر اقتصاد و در پیش گرفتن شایسته 
سالاری و تربیت قهرمانان ملی از میان 
افراد گمنام، پیشــرفت و عدالت را در 

کشور اجرایی کنیم.

سرویس سیاسی- نماینده مردم 
تهــران، مجلس را قوه ناظر بر دولت 
و رئیس جمهور خواند و یادآور شد: 
این قدرت بایــد برای مجلس حفظ 
شــود. البتــه بیرون مجلــس برخی 
نمایندگان در تشــکل های مختلفی 
عضو هســتند، فعالیــت آنها در آن 

حوزه اشکالی ندارد.
انتخابات ریاســت جمهوری از 
اسفند ماه وارد فاز جدیدی می شود، 
بر همین اساس گروه های سیاسی به 
طور فشرده مشــغول رایزنی و لابی 
گری هستند. در این میان خبر رسیده 

که جبهه پایداری به نفع سیدابراهیم 
رئیســی در حال جمع آوری امضا از 
نمایندگان اصولگرا است که واکنش 

هایی را در پی داشته است.
اقبال شــاکری درباره موقعیت 
قالیباف، رئیســی و سعید جلیلی در 
اردوگاه اصولگرایان برای انتخابات 
ریاســت جمهــوری ۱4۰۰ گفت: 
قطعــا جبهــه نیروهــای انقلاب به 
اجمــاع می رســند و یک نفــر را با 
یک رأی حداکثری بــر می گزینند، 
ســایر ظرفیت ها نیز با هم افزایی از 
نامزد منتخب جبهه انقلاب حمایت 

خواهند کرد.
وی درباره عــدم کاندیداتوری 
نامــزدی  صــورت  در  قالیبــاف 
ســیدابراهیم رئیســی افــزود: اگر 
بخواهیم روی یک نامزد اجماع کنیم 
باید از تفرق آرا بپرهیزیم. قطعا همه 
شــخصیت ها و ظرفیت های جریان 
انقلابی در نهایت پشــت ســر یک 
کاندیدا خواهند آمــد. حالا تفاوتی 
نمی کند آن نامزد آقای رئیســی باشد 

یا قالیباف یا هر شخصیت دیگری.
عضــو جمعیــت پیشــرفت و 
عدالت درباره زمان به اجماع رسیدن 
اصولگرایان و نیروهای انقلابی تأکید 
کرد: نگاهی به ادوار گذشته نشان می 
دهد که تا آخرین ســاعت ثبت نام ها 
مشخص نمی شــود چه کسی قصد 
کاندیداتوری در انتخابات دارد و چه 
کسی قطعا نمی آید، معتقدم هر زمانی 
قطعا مشخص شود کدام عزیزان می 
آیند، اجماع پشــت سر یک کاندیدا 

باید رخ دهد.
نماینــده مــردم تهــران، ری، 
شــمیرانات و اسلامشهر در مجلس 
شــورای اســلامی دربــاره تلاش 

جبهه پایــداری بــرای جمع آوری 
امضــا از نماینــدگان در حمایت از 
نامزدی رئیسی در انتخابات ریاست 
جمهوری ۱4۰۰ گفت: مجلس شأن 
نظارتی بر حوزه اجرایی دارد بنابراین 
باید برتــر از کاندیداهای انتخابات 

ریاست جمهوری باید عمل کند.
وی با تأکید بر لزوم حفظ جایگاه 
نظارتی مجلس شــورای اســلامی 
افزود: البته شخص نمایندگان به دور 
از هویت جمعی مجلس امکان دارد 
زحماتی بکشند و به برخی کاندیداها 
ابراز تمایل کنند این اشــکالی ندارد 
اما نگاه مجلس به موضوع انتخابات 
ریاســت جمهــوری بایــد فراتر از 
کاندیدای باشد و در حوزه حمایت و 

دعوت از مصادیق ورود نکند.
شــاکری، مجلــس را قوه ناظر 
بــر دولت و رئیس جمهــور خواند 
و یــادآور شــد: ایــن قــدرت باید 
بــرای مجلس حفــظ شــود. البته 
بیرون مجلس برخــی نمایندگان در 
تشــکل های مختلفی عضو هستند، 
 فعالیــت آنها در آن حوزه اشــکالی 

ندارد.

دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: کشور به دولت های کارآمد، قوی، مسئولیت پذیر و پاسخگو نیاز دارد. البته 
دولت ها باید از اول تا پایان تلاش کنند اما عذرخواهی در ماه های پایانی کافی نیست.
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دبیــر مجمع تشــخیص مصلحت نظام با اشــاره بــه موضوع 
جمعیت فعال کشــور گفــت: جمعیت ایران و ترکیــب آن، الان یک 
فرصت اســت ولی در ســال 1430 تبدیل به یک تهدید خواهد شد. 
با جوانان الان می شــود اقتصاد ایران را متحــول کنیم زیرا آرام 
آرام به سوی کهنســالی خواهیم رفت و از سی سال دیگر جمعیت 
بازنشســتگان بیــش از فعالان خواهد شــد. اگر از ایــن دوران 
جوانی کشــور اســتفاده نکنیم، وضع خطرناکــی پیش می آید. 


